



FERTIFER CALCIUM NITRATE

CALCIUM NITRATE

**EC FERTILIZER
25KG**

EC FERTILIZER

المحتوى المضمون	w/w	GUARANTEED CONTENT
اجمالي النيتروجين	15.5%	TOTAL NITROGEN (N)
النيتروجين الامونيومي	1%	AMMONIUM NITROGEN (NH4-N)
النيتروجين النتراتي	14.5%	NITRATE NITROGEN (N-NO3)
اكسيد الكالسيوم القابل للذوبان	26%	WATER SOLUBLE CALCIUM OXIDE(CaO)

Storage Condition:

Store in original packaging under normal conditions(cool and dry places) Do not expose the product to direct sunlight. it retains its physical and chemical properties for at least 5byears under normal conditions. Storage temperature shoul be between +5 to 35 degrees 'C

Warning

- Keep away from children and food
- Never exceed the dosage and and use only where necessary
- Use masks, gloves and goggles when fertilizing
- Avoid contact with eyes, face and skin, rinse with plenty of water in-case of contact
- Do not use the empty packaging for other purposes and dispose of it

Company deceleration

The company guarantees the quality of the products when used in accordance with its recommendation. However, any problems that may arise due to improper use and mixtures are excluded from the company guarantee. problems that may arise from improper use and storage conditions (toxicity, residues, ineffectiveness, etc.) are the responsibility of the user

Dose and application

Vegetables: Promotes growth and nitrogen availability. Use: 15-30kg/ha, soil application or foliar spray during vegetative growth
Fruit trees: Enhance fruit quality and nitrogen uptake. Use: 30-50 kg/ha, apply around the drip line pre-fruit development.
Field crops: Enhance grain filling and nirtogen availability. Use 15-25 kg/ha, apply Broadcast or soil application early in growth stage

Lot No

Production Date:

Expiry date: 5 years from the production date

Weight:25KG

Distributor in UAE: Technical Agricultural. Co Telephone no.03/7669126

Manufacturer:
EUROFERT GUBRE SAN. VE TIC. A.S.
Burhan OSB Mah. 1s. Cad.no: 4 Akdenis/MERSIN

Registration No. in MOCCAE:
AUD-APH-34-2958193

رقم التسجيل في وزارة التغير المناخي والبيئة

شروط التخزين

يحفظ في العبوة الاصلية في ظل الظروف العادية (الأماكن الباردة والجافة) و لا تعرض المنتج لأشعة الشمس المباشرة. يحتفظ بخصائصه الفيزيائية والكيميائية لمدة لا تقل عن 5 سنوات في ظل الظروف العادية. يجب أن تتراوح درجة حرارة التخزين بين 5+ إلى 35 درجة مئوية

التحذيرات

يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال والطعام
لا تتجاوز الجرعة ولا تستخدم إلا عند الضرورة
استخدم الأقنعة والقفازات والنظارات الواقية عند التسميد
تجنب ملامسة العينين والوجه والجلد ، وفي حالة الملامسة اغسله بكمية كبيرة من الماء
لا تستخدم العبوة الفارغة لأغراض أخرى وتخلص منها

تصريح الشركة

تضمن الشركة جودة المنتجات عند استخدامها وفقا لتوصيتها. ويتم استبعاد ضمان الشركة عن اي مشاكل قد تنشأ بسبب الاستخدام غير السليم والخلائط . وتقع المسؤولية على عاتق المستخدم

معدل الاستخدام

الخضروات: 15-30 كجم/هكتار تطبيق التربة او الرش الورقي اثناء النمو الخضري يعزز النمو و توافر النيتروجين

أشجار الفاكهة: 30-50 كجم/هكتار يعزز تحسين جودة الثمارو يساعد على تحسين امتصاص النيتروجين

المحاصيل الحقلية: 15-25 كجم / هكتار ، تعزيز تكوين الحبوب وتوافر النيتروجين

رقم التشغيل

تاريخ الإنتاج

تاريخ انتهاء الصلاحية 5 سنوات من تاريخ الإنتاج

الوزن الصافي 25 كيلو جرام



الوكيل بدولة الإمارات العربية المتحدة
الشركة الفنية الزراعية ذ.م.م

رقم الهاتف: 037669126